
PROTOKÓŁ Nr XXI/08 

z XXI sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 26 maja 2008r.  

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

 

Stan Radnych – 21 
Obecnych- 19 

 
Nieobecni radni : Ryszard Kabat i Józef Świerczyński. 

 
 

Godzina rozpocz ęcia: 12:05. 
 
Przed oficjalnym otwarciem sesji Przewodniczący Rady Miasta Wiesław Suchowiejko w związku z Dniem Matki 

za pośrednictwem mediów złoŜył Ŝyczenia wszystkiego co najlepsze wszystkim mamom. 

 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców  osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki.  

4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Szczecinek. 

5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2008r. 

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/124/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 15 października 2007r. 

w sprawie współdziałania Miasta Szczecinek z Gmina Barwice w realizacji zadań w zakresie wychowania 

przedszkolnego w publicznym przedszkolu działającym na terenie Miasta Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr V/41/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 stycznia 2003r. 

w sprawie określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaŜy i podawania napojów alkoholowych. 

11. Uchwała w sprawie upowaŜnienia Komendanta StraŜy Miejskiej w Szczecinku do wydawania decyzji 

administracyjnych.  

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o powierzeniu Burmistrzowi Miasta Szczecinek uprawnień do ustalania 

wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej wchodzących w skład 

mienia komunalnego. 

13. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

15. Wnioski i zapytania Radnych. 

16. Zamknięcie  sesji. 
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Ad. 1.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta  - stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję, 

proponując wprowadzenie do porządku obrad: 

− projektu uchwały w sprawie oświadczenia patronackiego Miasta Szczecinek, 

− projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia kredytu udzielonego Samorządowej Agencji Promocji i Kultury 

w Szczecinku. 

Oba projekty uchwał zostały zaopiniowane przez Komisję BudŜetowo-Ekonomiczną. 

 

PowyŜsze projekty uchwał zostały przez Radę Miasta jednogłośnie wprowadzone do porządku obrad, który po 

tej zmianie przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji.  

3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców  osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki.  

4. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Szczecinek. 

5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2008r. 

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/124/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 15 października 2007r. 

w sprawie współdziałania Miasta Szczecinek z Gmina Barwice w realizacji zadań w zakresie wychowania 

przedszkolnego w publicznym przedszkolu działającym na terenie Miasta Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie oświadczenia patronackiego Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie zabezpieczenia kredytu udzielonego Samorządowej Agencji Promocji i Kultury 

w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr V/41/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 stycznia 2003r. 

w sprawie określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaŜy i podawania napojów alkoholowych. 

13. Uchwała w sprawie upowaŜnienia Komendanta StraŜy Miejskiej w Szczecinku do wydawania decyzji 

administracyjnych. 

14. Uchwała w sprawie zmiany uchwały o powierzeniu Burmistrzowi Miasta Szczecinek uprawnień do ustalania 

wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej wchodzących w skład 

mienia komunalnego. 

15. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

17. Wnioski i zapytania Radnych. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2.   

Protokół  z XX sesji Rady Miasta Szczecinek został przyjęty 18 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
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Ad.3.   

Janusz Jasi ński Przewodnicz ący Rady Osiedla Pilska-Raciborki:  

− podziękował Burmistrzowi za dotychczasową współpracę, 

− zgłosił wniosek dot. zmiany oznakowania ul. Bukowej, 

− postulował o uzupełnienie oświetlenia osiedlowych ulic, 

− wniósł o zamontowanie spowalniaczy na ul. Bukowej. 

 
Daniel Rak Wiceburmistrz: 

− oznakowanie ulic zostało wykonane zgodnie z projektem organizacji ruchu po uzgodnieniach 

z mieszkańcami tego osiedla, obecnie nie ma przesłanek do zmiany istniejącego rozwiązania, 

− ruch dwukierunkowy przy tak wąskiej zabudowie jest trudny do zrealizowania, musi zostać zachowany ruch 

jednokierunkowy, 

− spowalniacze zostaną zamontowane wkrótce, prośba o cierpliwość. 

 
Anna Mista Kierownik Ref. TI: 

− oświetlenie na ul. Kraińskiej  zostanie wykonane niezwłocznie po zakończeniu prac projektowych, 

− uzupełnianie istniejącego oświetlenia na pozostałych ulicach osiedla będzie się odbywało stopniowo ze 

względu na konieczność przeprowadzenia tego typu prac takŜe w innych częściach miasta.   

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− podkreślił znaczenie dla mieszkańców osiedla moŜliwości zgłaszania na sesji Rady Miasta wniosków i pytań 

przez Przewodniczącego Osiedla. 

 

Ad.4.   

Projekt uchwały przygotowała i zaopiniowała Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał treść uchwały oraz jej uzasadnienie, 

− poprosił o zgłaszanie kandydatów na członka Komisji Rewizyjnej w miejsce rezygnującego z prac w Komisji 

radnego Andrzeja Bratkowskiego. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− zgłosił wątpliwość, czy osobno powinna być podjęta uchwała o odwołaniu z Komisji radnego Andrzeja 

Bratkowskiego i osobno druga uchwała o powołaniu w jego miejsce innej osoby ze składu Rady Miasta. 

 

Czesław Podkowiak adwokat UM: 

− wyjaśnił, Ŝe prawidłowy tryb to proponowana uchwała, w której w jednym punkcie odwołuje się 

rezygnującego radnego a w drugim punkcie powołuje nowego członka Komisji. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Klubu Radnych PiS i WS: 
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− w imieniu Klubu Radnych zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Sochaja. 

Andrzej Sochaj radny: 

− na pytanie Przewodniczącego RM wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatów nie zgłoszono. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− nie zgodził się z argumentami radnego Andrzeja Bratkowskiego leŜącymi u podstaw jego rezygnacji 

z członkostwa w Komisji, 

− podkreślił, Ŝe Komisja wykonywała i wykonuje swoje zadania ustawowe i statutowe, 

− ilość kontroli podejmowanych przez Komisję uzaleŜniona jest od ilości ewentualnych skarg i bieŜących 

potrzeb, 

− ze względu na to, iŜ w obecnej kadencji takŜe inne Komisje zajmują się rozpatrywaniem skarg związanych 

tematycznie z zakresem ich działalności, mniej pracy w tej kwestii miała Komisja Rewizyjna, 

− zdaniem Przewodniczącego Komisji rezygnacja radnego Andrzeja Bratkowskiego ma charakter jedynie 

polityczny, 

− Komisja Rewizyjna nie ma uprawnień do kontrolowania spółek prawa handlowego, 

− Przewodniczący Komisji poinformował o rozpoczęciu cotygodniowych dyŜurów w Urzędzie Miasta w kaŜdy 

wtorek w godzinach od 14:00 do 15:00. 

 
Andrzej Bratkowski radny: 

− zastrzegł, Ŝe nigdy nie wnioskował o przeprowadzenie kontroli miejskich spółek handlowych, 

− zdaniem radnego Komisja poza opinią w sprawie absolutorium dla Burmistrza w 2007r. praktycznie nie 

pracowała,  

− rezygnacja z członkostwa w tej Komisji jest protestem przeciwko jej „nieróbstwu”, 

− w tym roku jest juŜ plan pracy Komisji, ale podobnie jak poprzednio poza opiniowaniem w sprawie 

absolutorium Komisja nic nie robi. 

 
Roman Matuszak radny: 

− czy w ubiegłym roku istniał plan pracy Komisji Rewizyjnej? 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− w 2007r. planu pracy Komisji nie było, ale takiego planu nie sporządzały takŜe nigdy Ŝadne Komisje 

Rewizyjne w poprzednich kadencjach. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag, po uwzględnieniu w treści uchwały nazwiska radnego Andrzeja 

Sochaja przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXI/209/08  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składu  osobowego Komisji Rewizyjnej  
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Rady Miasta Szczecinek.  

 

Ad.5.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w załączniku inwestycyjnym usunięto z wykazu inwestycji modernizację budynku koszarowego i przekazano 

wykonanie tej inwestycji ZGM-owi, 

− na jakim etapie jest ta inwestycja, czy wykonano juŜ projekt, czy do ZGM zostaną przekazane tylko 

pieniądze. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− gotowy jest juŜ projekt i pozwolenie na budowę, 

− Miasto czeka obecnie na dopłatę z Banku Gospodarstwa Krajowego na budowę lokali socjalnych, 

przewidzianych do realizacji w części modernizowanego budynku, 

− mieszkania komunalne nie mogą być dofinansowywane z budŜetu państwa, a lokale socjalne tak. 

 

Tomasz Wełk Prezes ZGM TBS Sp. z o.o.: 

− przetarg nieograniczony na przebudowę koszarowca został juŜ ogłoszony i podany do publicznej 

wiadomości, 

− w tym roku do przerobienia jest 2 mln zł, w przyszłym roku pozostała kwota, 

− przewidywany termin  realizacji to 15 m-cy. 

 

Roman Matuszak radny: 

− czy umowa z Bankiem Gospodarstwa Krajowego juŜ jest zawarta, czy dopiero będzie negocjowana, 

− inne zmiany w załączniku inwestycyjnym dotyczą zwiększenia wydatków na Regionalne Centrum Tenisowe, 

rozbudowę miejskiej Strzelnicy Sportowej,  budowę wyciągu do nart wodnych,  

− w związku z powyŜszym wymagana jest chyba aktualizacja WPI. 

 

Daniel Rak Wiceburmistrz: 

− z Bankiem Gospodarstwa Krajowego umów się nie negocjuje, poniewaŜ ich warunki wynikają z ustawy, 

− w trakcie danego roku w budŜecie państwa przeznacza się na ten cel określoną kwotę, 

− o dofinansowanie moŜna ubiegać się do wyczerpania funduszy, 

− pieniądze otrzyma Miasto, a następnie ZGM od Miasta, 

− inwestycja będzie realizowana przez tę spółkę. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− WPI to ogólny dokument, w którym poszczególne wydatki podawane są szacunkowo, poniewaŜ 

z wyprzedzeniem trudno wyliczyć dokładne kwoty nakładów, 
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− najwaŜniejsze w tym dokumencie są tytułu inwestycji, 

− jeśli pojawią się nowe tytuły inwestycyjne będzie rozwaŜana zmiana WPI, co moŜe nastąpić dopiero 

w przyszłym roku, w bieŜącym - nie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXI/210/08 

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2008r. 

 

Ad.6.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podejmowane były dwie podobne  uchwały dotyczące Gminy Wiejskiej Szczecinek i Gminy Barwice, 

− czy Gmina Barwice wniosła uwagi a Gmina Wiejska Szczecinek nie? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− tak, Gmina Barwice postuluje o zmianę terminu powiadamiania jej o ilości dzieci z Barwic uczęszczających 

do szczecineckiego przedszkola publicznego, 

− Gmina Wiejska Szczecinek o taką poprawkę nie wnioskowała. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXI/211/08 

w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/124/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 15 pa ździernika 2007r. 

w sprawie współdziałania Miasta Szczecinek z Gmina Barwice w realizacji zada ń w zakresie 

wychowania przedszkolnego w publicznym przedszkolu działaj ącym na terenie Miasta Szczecinek. 

 

Ad.7.   

Projekt uchwały został przygotowany przez grupę radnych. 
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Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Andrzej Jaszczur radny: 

− skierował pytanie do mecenasa Czesława Podkowiaka, czy ustawa określa do kiedy w BIP musi zostać 

opublikowane oświadczenie majątkowe Burmistrza, dotyczące minionego roku, 

− opublikowane są juŜ oświadczenia radnych, a Burmistrza jeszcze nie. 

 

Czesław Podkowiak adwokat UM: 

− wyjaśnił, Ŝe ustawa przewiduje jedynie termin złoŜenia oświadczenia majątkowego, a nie termin jego 

publikacji, 

− oświadczenia majątkowe Burmistrza podlegają kontroli przez Wojewodę i dopiero potem moŜe zostać 

opublikowane. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− oświadczenie majątkowego zostało wysłane w terminie do Wojewody i dopiero po odesłaniu zostanie 

niezwłoczne opublikowane, 

− niczego nie ma do ukrycia. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił się z pytaniem do mecenasa Czesława Podkowiaka, czy wykonywanie przez Burmistrza czynności 

związanych z leczeniem pacjentów nie koliduje z przepisami ustawy. 

 

Czesław Podkowiak adwokat UM: 

− Burmistrz lecząc pacjentów nie prowadzi w tym zakresie działalności gospodarczej, a świadczy usługi 

w ramach umów cywilnoprawnych, co jest zgodne z prawem, 

− podobnie czyni to Prezydent Koszalina. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił uwagę, Ŝe odnośnie publikacji oświadczenia majątkowego podobna zasada dotyczy oświadczenia 

składanego przez Przewodniczącego RM, które takŜe wysyłane jest do Wojewody, i którego to 

oświadczenia takŜe nie ma jeszcze w BIP. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła:   

Uchwał ę Nr XXI/212/08  

w sprawie ustalenia wysoko ści wynagrodzenia Burmistrza Miasta Szczecinek. 

 

Ad.8.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zwrócił się z pytaniem do Burmistrza, czy w związku z treścią proponowanego oświadczenia Rada Miasta 

nie powinna mieć obaw co do sytuacji ekonomiczno-finansowej ZGM? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− zaproponowana przez Bank Gospodarstwa Krajowego jedna z form zabezpieczenia kredytu, polegająca na 

złoŜeniu przez Burmistrza oświadczenia, Ŝe dołoŜy wszelkich starań w celu utrzymania dobrej sytuacji 

ekonomiczno-finansowej kredytobiorcy to pewne novum w Polsce, a Szczecinek jest chyba w tej kwestii 

pewnego rodzaju poletkiem doświadczalnym, 

− jest to oświadczenie intencyjne, nie groŜące Ŝadnymi sankcjami, 

− Bank uwaŜa, Ŝe w Polsce są spółki w złej kondycji finansowej, które mogą chcieć wyłudzić kredyt a potem 

ogłosić upadłość i nie spłacać zobowiązania, 

− obecna kondycja ZGM jest kiepska, ale lepsza niŜ była do nie dawna, dlatego potrzebne jest oświadczenie 

patronackie, 

− jest juŜ opracowany program naprawczy spółki, 

− zwiększa się ilość mieszkań w dyspozycji ZGM, co powinno spowodować poprawę kondycji finansowej tej 

spółki, 

− bilans spółki za 2007r. wypadł korzystniej niŜ za 2006r., 

− spółka ta nie ma jednak jeszcze takiej samodzielnej zdolności kredytowej, aby zrealizować inwestycje bez 

wsparcia ze strony Miasta. 

 

Roman Matuszak radny: 

− jaki jest aktualny montaŜ finansowy całej inwestycji związanej z budową przez ZGM dwóch budynków 

mieszkalnych? 

 

Tomasz Wełk Prezes ZGM TBS Sp. z o.o.: 

− całkowity koszt to ponad 10 mln zł, 

− wkład własny z dopłaty z budŜetu Miasta to ok.4 mln zł, 

− ok. 1.1 mln zł pochodzi z partycypacji osób ubiegających się o prawo najmu, 

− ok. 5,5 mln zł to kredyt z Banku Gospodarstwa Krajowego. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę nr XXI/213/08 

w sprawie o świadczenia patronackiego Miasta Szczecinek. 

 

Ad.9.   

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zapytał, czy podejmowanie tej uchwały juŜ po podpisaniu umowy kredytowej i otrzymaniu kredytu przez 

SAPiK jest zgodne z prawem. 

 

Czesław Podkowiak adwokat UM: 

− wyjaśnił, Ŝe nie ma ku temu przeciwwskazań prawnych, i Ŝe jest to dobra wola Rady Miasta, by utrzymać 

dobrze funkcjonującą współpracę z kredytodawcą. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXI/214/08 

w sprawie zabezpieczenia kredytu udzielonego Samorz ądowej Agencji Promocji i Kultury  

w Szczecinku . 

 

Ad.10.   

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXI/215/08 

w sprawie  zwolnienia z obowi ązku zbycia w drodze przetargu nieruchomo ści niezabudowanej 

stanowi ącej własno ść Miasta Szczecinek. 

 
Ad.11.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w pkt 6 uchwały chodzi o dość duŜą działkę, która ma być przeznaczona na poprawienie warunków działki 

indywidualnej, 

− czy jest to zgodne z planem zagospodarowania przestrzennego? 

 

Tomasz Piesik Kierownik Ref. GN: 

− działka ujęta w pkt 6 nie ma dojazdu do drogi publicznej, dlatego przeznaczenie jej na poprawienie 

warunków działki indywidualnej zgodne jest z planem. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania zaznaczając, Ŝe ze względu na to, iŜ 

nieruchomość ujęta w paragrafie 1 pkt. 5 uchwały dotyczy osoby blisko związanej z nim rodzinnie, nie 

weźmie  udziału w tym głosowaniu. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXI/216/08 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 
W głosowaniu nie brał udziału Wiesław Suchowiejko Przewodniczący Rady Miasta. 
 
Ad.12.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXI/217/08 

w sprawie zmiany uchwały Nr V/41/03 Rady Miasta Szc zecinek z dnia 27 stycznia 2003r. w sprawie 

okre ślenia zasad usytuowania miejsc sprzeda Ŝy i podawania napojów alkoholowych . 

 

Ad.13.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego:  

− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− uchwała przewiduje udzielenie Komendantowi StraŜy Miejskiej ogromnych uprawnień, 

− czy w okresie obowiązywania ustawy kiedykolwiek w Szczecinku zachodziła potrzeba przerwania imprezy 

masowej ? 

 

Romualda Wójcik Sekretarz Miasta: 

− takiej sytuacji w Szczecinku nie było, Ŝadna impreza masowa nie była w trakcie trwania wstrzymana. 

  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXI/218/08 

w sprawie upowa Ŝnienia Komendanta Stra Ŝy Miejskiej w Szczecinku do wydawania  

decyzji administracyjnych. 

 

Ad.14.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy uchwała dotyczy tylko dzieci i młodzieŜy, czy takŜe klubów seniorów. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− powstał cennik przewidujący koszt wynajęcia sali, nie przewidujący jednak moŜliwości zwolnienia z opłat 

grup dzieci i młodzieŜy, 
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− proponowany projekt uchwały upowaŜnia Burmistrza do ustalania nieodpłatnego korzystania z obiektów 

sportowych przez kluby i stowarzyszenia sportowe realizujące zadania statutowe w zakresie sportu dzieci 

i młodzieŜy, o ile nie mają charakteru komercyjnego, 

− proponowana uchwała umoŜliwia ponadto negocjowanie przez Burmistrza wysokości odpłatności za 

korzystanie z obiektów sportowych przez wszystkie kluby i stowarzyszenia w czasie obozów sportowych. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem  dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła:   

Uchwał ę Nr XXI/219/08 

w sprawie zmiany uchwały o powierzeniu Burmistrzowi  Miasta Szczecinek uprawnie ń do ustalania 

wysoko ści cen i opłat za korzystanie z obiektów i urz ądzeń uŜyteczno ści publicznej  

wchodz ących w skład mienia komunalnego. 

 
Ad. 15. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  

Radni nie zgłosili uwag ani pytań. 

 

Ad. 16. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta  o działalności w okresie od  29 kwietnia do 23 maja 
2008r.: 
− w okresie tym do Rady Miasta wpłynęło 12 wniosków  w sprawach  mieszkaniowych, które zostały 

skierowane do Komisji Problemów Społecznych,  

− wpłynęło takŜe zaproszenie dla Przewodniczącego Rady Miasta od Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego do wzięcia udziału w I Forum Przewodniczących Rad Gmin i Rad 

Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego, którego tematem wiodącym będzie „Województwo 

Zachodniopomorskie jako wyraz ścisłej współpracy mi ędzy administracj ą rządow ą oraz wszystkimi 

szczeblami administracji samorz ądowej”, Forum odbędzie się w dniach 6-7 czerwca 2008r. 

w Kołobrzegu, 

− dyŜury Przewodniczący RM pełni w UM w kaŜdy czwartek w godz. od 14:00 do 15:00. 

 
Ad. 17. Wnioski i zapytania radnych.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał radnym o moŜliwości przedstawienia pytań i wniosków na przygotowanych formularzach, 

zachęcając radnych do korzystania z tych formularzy. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− w związku z powtarzającymi się przypadkami wywoŜenia śmieci do lasu lub na obrzeŜa miasta, zwrócił się 

z pytaniem do PGK Sp. z o.o. czy mieszkańcy tłumaczący się, Ŝe chcieli wywieźć śmieci na wysypisko, ale 

tam zaŜądano od nich karty odpadów, której nie mieli – mogliby taką kartę uzyskiwać bezpośrednio 

w punkcie odbioru odpadów? 
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Edward Fischer Przedstawiciel PGK Sp. z o.o.: 

− przepisy prawa nie przewidują moŜliwości samodzielnego i indywidualnego wywoŜenia odpadów przez 

poszczególne osoby fizyczne,  

− dlatego osoby te nie mogą w ogóle otrzymać karty odpadów, która wydawana jest tylko przedsiębiorcom, 

− osoby fizyczne muszą posiadać faktury potwierdzające odbiór odpadów, 

− PGK świadczy usługi kompleksowe, w tym takŜe polegające na jednorazowym odbiorze róŜnego rodzaju 

odpadów, np. gruzu, 

− naleŜy tylko z takim wnioskiem do PGK się zwrócić. 

 

Janusz Rautszko oraz Andrzej Jaszczur – radni: 

− poprosili o upublicznienie powyŜszych informacji, poniewaŜ część mieszkańców moŜe o takich 

rozwiązaniach prawnych nie wiedzieć. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zauwaŜył, Ŝe dzięki relacjom medialnym z obrad Rady Miasta, sesje spełniają takŜe pewną funkcję 

informacyjną. 

 

GraŜyna Kuszmar radna: 

− kiedy i jakie działania zostaną podjęte w celu poprawienia wizerunku osiedla przy ul. Koszalińskiej? 

Szczegółowe wystąpienie radna zawarła w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do 

niniejszego protokołu. 

 

Daniel Rak Wiceburmistrz: 

− juŜ kilka miesięcy temu przystąpiono do prac projektowych związanych z zagospodarowaniem osiedla przy 

ul. Koszalińskiej, 

− przewiduje się poprawę stanu terenów zielonych, dróg osiedlowych itp., 

− w tegorocznym budŜecie Miasta na ten cel przeznaczono 300 tys. zł, 

− w zaleŜności od wartości proponowanych inwestycji, prace będą etapowane, 

− problem jest znany i będzie rozwiązany. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− w dniu 30.06.2008r. przestanie funkcjonować Prywatne Przedszkole przy ul. Klasztornej, 

− czy ZBSiP ma rozeznanie jakie jest zapotrzebowanie na umieszczenie dzieci w poszczególnych 

przedszkolach, 

− czy w związku z planowaną likwidacją jednego z przedszkoli prywatnych dotychczas uczęszczające tam 

dzieci oraz dzieci rozpoczynające edukację przedszkolną znajdą miejsca w innych placówkach, 

− jakie działania w tej kwestii podejmuje Miasto. 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do niniejszego 

protokołu. 
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Joanna Powałka Dyrektor ZBSiP: 

− juŜ w poprzednim roku szkolnym występowało zagroŜenie likwidacji przedszkola przy ul. Klasztornej, ale do 

tego wówczas nie doszło, 

− w bieŜącym roku szkolnym funkcjonują tam 3 oddziały, 

− w przedszkolu publicznym od września zostanie uruchomiony dodatkowy oddział dla 3-latków, 

− w przedszkolach niepublicznych wszystkie miejsca są zajęte, 

− trudno jest obecnie przewidzieć, jak sytuacja będzie wyglądała we wrześniu, poniewaŜ rodzice dzieci 

rozpoczynających edukację przedszkolną zapisują swoje pociechy do kilku przedszkoli jednocześnie, 

i dopiero po wakacjach wybierają jedno, do którego dziecko faktycznie będzie uczęszczać. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił Panią Dyrektor ZBSiP o sprawdzenie sytuacji i udzielenie dodatkowej odpowiedzi radnemu 

Wojciechowi Knapikowi. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zwrócił uwagę na zdewastowane schodki przy wejściu na targowisko od ul. Cieślaka, postulując o podjęcie 

działań mających na celu zobligowanie właściciela obiektu do przywrócenia właściwego stanu technicznego, 

mając na względzie bezpieczeństwo uŜytkowników targowiska. 

Dodatkowe pytanie w sprawie danych z KRS, dotyczących spółki planującej przebudowę obiektu przy 

ul.Bohaterów Warszawy (obok WieŜy Muzeum), radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który zostanie 

załączony do niniejszego protokołu. 

 

Daniel Rak Wiceburmistrz: 

− właściciel targowiska zobowiązał się do przeprowadzenia w tym roku gruntownego remontu targowiska. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− w związku z dniem Działacza Kultury i Drukarza podziękował pracownikom SAPiK za dotychczasową 

działalność, 

− podobne podziękowania radny skierował do organizatorów szczecineckiego Jarmarku Twórczości Osób 

Niepełnosprawnych, 

− zaprosił wszystkich zainteresowanych na piknik poetycki organizowany przez MłodzieŜowy Dom Kultury 

w dniu 6 czerwca 2008r. o godz.19:00, 

− zgłosił wniosek o postawienie w parku miejskim toalet, 

− postulował o połączenie sił w lobbowaniu na rzecz realizacji budowy obwodnicy wokół Szczecinka, 

− w dniu 20 maja 2008r. odbyło się Walne Zgromadzenie członków Stowarzyszenia gmin, powiatów 

i województw „Droga S 11”, jakie są efekty tego spotkania? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− w pobliŜu parku jest ogólnodostępna toaleta, 

− ustawianie w zabytkowym parku toalet typu „TOY-TOY” nie jest dobrym pomysłem, 

− moŜna to robić jedynie doraźnie w trakcie organizowania imprez plenerowych, 
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− zwłoka w realizacji budowy drogi S 11 wynika z olbrzymiego zaniedbania ze strony dotychczasowych władz 

oraz z wprowadzania opinii publicznej w błąd przez lokalnych posłów PiS Mariana Tomasza Golińskiego 

i Czesława Hoca,  

− wbrew zapewnieniom tych posłów nic nie jest przygotowane, inwestycji tej nie ma w planach Wojewódzkiej 

Dyrekcji Dróg i Autostrad aŜ do 2013 roku, 

− do działalności stowarzyszenia „Droga S11” naleŜy podchodzić sceptycznie, choć jest to słuszna i konieczna 

inicjatywa, 

− o budowę obwodnicy naleŜy lobbować w kręgach rządowych i czynią to pozytywnie parlamentarzyści PO 

poseł Sebastian Karpiniuk i senator Piotr Zientarski. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

− w związku z planowanym przez nauczycieli strajkiem w dniu 27 maja 2008r. zapytał o przygotowanie 

poszczególnych szkół do zapewnienia uczniom w tym dniu odpowiedniej opieki. 

 

Joanna Powałka Dyrektor ZBSiP: 

− w Szczecinku zatrudnionych jest 361 nauczycieli, przystąpienie do strajku zgłosiło 159 osób, 

− we wszystkich publicznych szkołach podstawowych nie będzie w tym dniu zajęć lekcyjnych ale będą 

prowadzone dyŜury, 

− rodzice byli o tym informowani wcześniej, 

− dopiero we wtorek będzie jednak wiadomo ile dzieci w poszczególnych szkołach wymaga zapewnienia 

opieki, 

− informacje te mają dotrzeć do ZBSiP do godz. 9:00, 

− zapewniamy w tym dniu wszystkim uczniom moŜliwość bezpłatnego skorzystania z basenu, będzie 

zapewniona dodatkowa opieka, 

− dzieci będą teŜ mogły w szkołach korzystać z obiadów jak w kaŜdym innym dniu nauki. 

 

Bogumił Kłyk radny: 

− strajkuje tylko część nauczycieli, pozostała część zabezpiecza opiekę nad dziećmi, 

− w gimnazjum nr 1 zajęcia dydaktyczne będą realizowane. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− pomimo, iŜ został poinformowany o planowanym strajku, jego realizację uznał za ruch nieuczciwy wobec 

organu prowadzącego w Szczecinku szkoły publiczne, 

− w piśmie informującym było zapewnienie, Ŝe szczecineccy nauczyciele usatysfakcjonowani są współpracą 

z władzami Miasta, 

− w takiej sytuacji zamiast strajku wprowadzającego znaczne utrudnienia, moŜna było wybrać inną formę 

protestu, np. oflagowanie szkół. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zgodził się ze stanowiskiem, Ŝe Miasto wzorowo wywiązuje się ze swoich obowiązków w stosunku do 

środowiska nauczycielskiego i w stosunku do szkół, 
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− w Szkole Społecznej strajku nie będzie. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− Burmistrz sam był organizatorem strajków w szpitalu, dlatego powinien zrozumieć strajkujących nauczycieli, 

− ich problem nie dotyczy Szczecinka, ale zachowania uprawnień wynikających z Karty Nauczyciela, 

− strajk ma charakter ogólnopolski, 

− nauczyciele jako członkowie związków zawodowych maja prawo do wzięcia udziału w tym strajku. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz : 

− oburzył się porównaniem przedstawionym przez radnego Bratkowskiego, poniewaŜ zdaniem Burmistrza 

ówczesne strajki w szpitalu miały inny charakter i inne znaczenie, 

− solidaryzuje się z niektórymi postulatami płacowymi nauczycieli, ale neguje Kartę Nauczyciela jako 

rozwiązanie nieodpowiednie, będąc zwolennikiem jej zlikwidowania. 

 

Jacek Brynkiewcz radny: 

− poinformował, Ŝe takŜe zgłosił swój udział w strajku, poniewaŜ nie chodzi tylko o podwyŜszenie płac, ale 

przede wszystkim o zachowanie dotychczas gwarantowanych uprawnień do wcześniejszej emerytury, 

− jako nauczyciel w-f nie wyobraŜa sobie sprawnego nauczania tego przedmiotu przez nauczyciela w wieku 

64-65 lat.  

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił uwagę, iŜ dyskusja znacznie odbiegła od tematu, i poprosił o jej zakończenie. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zapytał, w jaki sposób Miasto pomaga w walce z kłusownikami na jeziorze Trzesiecko? 

− czy są nowe plany związane z budową cmentarza? 

− na jakim etapie jest budowa nowego schroniska dla zwierząt?  

− jak przebiega realizacja budowy lokali socjalnych? 

− czy w mieście powstanie Ŝłobek? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− Ŝłobek nie jest zadaniem własnym gminy, dlatego w Szczecinku nie powstanie Ŝłobek publiczny, 

− osoby prywatne jeśli widzą taką potrzebę lub  interes w tym, mogą taki pomysł realizować. 

 

Daniel Rak Wiceburmistrz: 

− walka z kłusownikami zajmującymi się nielegalnym połowem ryb nie leŜy w gestii Miasta, nie ma na ten cel 

środków w budŜecie, 

− zakończono badania geologiczne na terenie ogródków działkowych obok istniejącego cmentarza, 

− wyniki badań całkowicie wykluczają moŜliwość budowania nekropolii na tym terenie, 
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− w przyszłym roku rozpocznie się etapowo budowa nowego cmentarza za torami według pierwotnych 

planów, 

− budowa lokali socjalnych jest realizowana, inwestycja związana ze schroniskiem takŜe. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe uśmiechy niektórych radnych i niektórych urzędników w trakcie zadawania pytań 

i składania wniosków przez innych radnych moŜe pytających peszyć, 

− brak reakcji Miasta na kłusownictwo na jeziorze Trzesiecko uznał za nieodpowiednią postawę, 

− Miasto finansuje przecieŜ zarybianie tego jeziora, z tego względu powinno przynajmniej interesować się, jak 

walkę z kłusownikami organizują inne powołane do tego podmioty. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− dofinansowywanie StraŜy Miejskiej, Policji i WOPR-u jest pośrednim działaniem mającym na celu między 

innymi podniesienie skuteczności zapobiegania kłusownictwu na jeziorze. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− nawiązując do uwagi radnego Matuszaka zauwaŜył, Ŝe nie zawsze moŜna być w 100% powaŜnym, 

− czasem równieŜ radni Ŝartują i nie ma w tym nic złego. 

 

Ad. 18.  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 14:15 zamknął XXI sesję Rady 

Miasta Szczecinek. 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

Dariusz Krupski        Wiesław Suchowiejko 


